
ASPIRANT	VOORZITTER	VAN	HET	BESTUUR

Mijn	naam	is	Rutger	van	den	Bout,	49	jaar	oud	en	woonachtig
met	mijn	gezin	(Brenda,	Stijn	en	Niek)	in	Gouda.	Mijn	jongste
zoon	Niek	is	6	jaar	geleden	begonnen	op	de	voetbalschool	en
speelt	 inmiddels	 in	 de	 JO12-1.	 Vanaf	 dit	 moment	 ben	 ik	 na
een	 tijdelijke	 afwezigheid	 weer	 betrokken	 geraakt	 bij	 onze
mooie	 vereniging.	 De	 eerste	 twee	 jaar	 ben	 ik	 begonnen	 als
coördinator	 van	 de	 voetbalschool	 om	 vervolgens	 coach	 en
trainer	 te	 worden.	 Daarnaast	 ben	 ik	 afgelopen	 jaar
toegetreden	tot	de	commerciële	commissie.

Ondanks	dat	mijn	sportachtergrond	bij	het	waterpolo	 ligt	ben
ik	 in	 het	 verleden	 altijd	 betrokken	 geweest	 bij	 Olympia.	 Mijn
broertje	 Vincent	 en	 mijn	 jeugdvrienden	 hebben	 altijd	 bij
Olympia	 gevoetbald.	 Na	 de	 jeugd	 zijn	 we	 een	 vriendenteam

begonnen	waar	mijn	voetbalcarrière	begon	als	keeper.	Helaas	kon	ik	dit	door	een	blessure	niet
voortzetten	en	werd	ik	coach	van	het	vierde	elftal	van	Olympia.	Naast	dit	alles	ben	ik	jarenlang
vaste	scheidsrechter	geweest	bij	diverse	elftallen.

In	het	dagelijks	 leven	werk	 ik	als	zelfstandig	ondernemer,	wat	goed	 te	combineren	 is	met	het
vrijwilligerswerk	dat	ik	graag	doe.	Naast	de	diverse	bezigheden	bij	Olympia	ben	ik	inmiddels	vier
jaar	voorzitter	van	de	medezeggenschapraad	van	twee	basisscholen	in	Gouda.

De	 afgelopen	 maanden	 hebben	 verschillende	 bestuursleden	 samen	 met	 een	 aantal
betrokkenen	van	onze	vereniging	brainstorm	avonden	gehouden	om	samen	 te	 kijken	hoe	we
een	nieuw	bestuur	kunnen	vormen.	Naar	aanleiding	van	deze	avonden	en	diverse	gesprekken
heb	ik	besloten	om	mij	verkiesbaar	te	stellen	als	voorzitter	van	onze	prachtige	vereniging.	Met
het	 enthousiasme	 en	 de	 ervaring	 die	 ik	 heb,	 wil	 ik	 samen	 met	 de	 andere	 bestuursleden	 en
vrijwilligers	Olympia	verder	helpen	met	het	bouwen	aan	een	mooie	 toekomst	van	één	van	de
oudste	verenigingen	van	Nederland.

ASPIRANT	2E	PENNINGMEESTER	

Ik	ben	Tijn	Meister,	44	 jaar,	getrouwd	met	Kim	en	vader	van
Ties	(10)	en	Juul	(9).	Zelf	heb	ik	altijd	bij	Sv	Gouda	gevoetbald
maar	Ties	voetbalt	al	vanaf	de	voetbalschool	met	veel	plezier
bij	Olympia.	Sinds	Ties	voetbalt	sta	ik	zelf	ook	weer	wekelijks
op	 het	 veld.	 Niet	 meer	 als	 speler	 maar	 als	 trainer/coach,	 dit
jaar	als	hoofdtrainer	van	O11	(samen	met	Tom	Rietberg).

In	het	dagelijks	leven	ben	ik	werkzaam	als	Sales	Controller	bij
Aalberts	 integrated	 piping	 systems	 in	 Hilversum	 waar	 ik	 de
verkooporganisatie	 ondersteun	 met	 budgettering,	 financiële
analyses	en	managementinformatie.

Ik	heb	het	goed	naar	mijn	zin	bij	Olympia	en	vind	het	knap	en
mooi	om	 te	zien	hoe	de	vereniging	nu	draait	met	een	goede
organisatie	 en	 prachtige	 accommodatie.	 Ik	 draag	 hier	 ook
graag	 zelf	 mijn	 steentje	 aan	 bij	 en	 tijdens	 de	 brainstorming

sessie	bestuurlijke	toekomst	Olympia	afgelopen	juni	heb	ik	aangegeven	een	rol	in	het	bestuur	te
willen	vervullen.	De	club	staat	er	goed	voor	en	 ik	vind	het	mooie	uitdaging	om	samen	met	de
andere	nieuwe	bestuursleden	bij	te	dragen	aan	een	succesvolle	toekomst	van	de	club.

In	eerste	instantie	zal	 ik	als	2e	penningmeester	met	Jaap	Visser	mee	draaien	waarna	ik	vanaf
volgend	seizoen	hoop	al	zijn	taken	te	kunnen	overnemen.

ASPIRANT	BESTUURSLID	JEUGD

Hi,	ik	ben	Marvin	Stein,	45	jaar	en	geboren	en	getogen	hier	in
Gouda.	 Ik	ben	getrouwd	met	Isabelle	en	vader	van	Finn	(15)
en	Maren	(12),	beide	spelen	bij	Olympia	in	de	jeugd.

Zelf	 heb	 ik	 ook	 de	 gehele	 jeugdopleiding	 van	 Olympia
doorlopen	 en	 ook	 nog	 een	 aantal	 jaren	 in	 de	 senioren
gespeeld.	 Na	 een	 aantal	 jaren	 weg	 te	 zijn	 geweest	 bij
Olympia,	 ben	 ik	wederom	 in	de	 senioren	bij	Olympia	 terecht
gekomen	 en	 tot	 4	 jaar	 terug	 in	 Olympia	 3	 gespeeld.
Tegenwoordig	 kun	 je	 mij	 op	 de	 vrijdagavond	 regelmatig	 op
Olympia	 vinden	 met	 de	 35+	 en	 daarnaast	 tennis	 ik	 in	 de
zomermaanden	 bij	 TIOD.	 In	 het	 dagelijks	 leven	 met	 ik
werkzaam	bij	WE	Fashion	als	senior	merchandise	planner.
	
Toen	 Finn	 bij	 Olympia	 is	 gaan	 spelen	 ben	 ik	 direct	 in	 de	 rol
van	leider	terecht	gekomen.	Toen	hij	na	een	aantal	seizoenen

in	de	selectie	 teams	terecht	kwam	ben	 ik	een	aantal	seizoenen	vaste	vlagger	geweest	bij	zijn
team.
2,5	jaar	geleden	wilde	ik	eigenlijk	wel	iets	meer	voor	de	club	gaan	doen	en	toen	eigenlijk	direct
in	het	kernteam	van	de	jeugd	terecht	gekomen	als	manager	junioren.	En	nu	heb	ik	de	eer	om
als	voorzitter	van	de	jeugdafdeling	bestuurslid	jeugd	te	worden	en	daar	heb	ik	veel	zin	in.
	
Ik	ben	erg	blij	met	waar	we	als	vereniging	al	staan	met	de	jeugd.	Veel	zaken	hebben	we	al	goed
voor	 elkaar,	 maar	 er	 zijn	 natuurlijk	 altijd	 nog	 zaken	 die	 beter	 kunnen	 en	 daar	 ga	 ik	 mij	 voor
inzetten	 de	 komende	 seizoenen.	 Hopelijk	 samen	 met	 zoveel	 mogelijk	 andere
ouders/vrijwilligers,	want	ondanks	dat	we	al	veel	fijne	vrijwilligers	hebben,	zijn	dit	er	zeker	nog
niet	genoeg.	Mocht	je	dus	iets	voor	de	club	willen	betekenen,	schiet	mij	dan	zeker	even	aan	op
de	club,	want	er	zijn	genoeg	leuke	taken	die	nog	ingevuld	dienen	te	worden.
	

ASPIRANT	BESTUURSLID	VRIJWILLIGERSZAKEN

Ik	ben	Tom	Roeloffs.	Ik	ben	30	jaar	en	ben	bijna	25	jaar	lid	van
Olympia.	 Ik	 heb	 heel	 lang	 gevoetbald	 en	 mocht	 als	 eerste
senior	na	de	A-jeugd	op	zaterdag	voetballen.	Vanuit	daar	ben
ik	de	bar	ingerold	en	die	sluit	ik	al	een	flink	aantal	jaren	op	de
zaterdag	af.

Door	blessures	niet	meer	aan	het	voetballen,	wel	enkele	jaren
trainingen	aan	de	jeugd	gegeven,	en	nog	actief	met	fluiten	en
in	 de	 barcommissie.	 Nu	 ga	 ik	 mij	 graag	 met	 de
vrijwilligerscommissie	 en	 vanuit	 het	 bestuur	 inzetten	 om
zoveel	mogelijk	vrijwilligers	actief	te	krijgen	binnen	de	club.
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worden	voorgedragen	als	bestuurslid	stellen	zich	voor

Bekijk	de	webversie

SPECIAL	VERNIEUWING	BESTUUR

Bijna	90	jaar	geleden	vormden	deze	heren	het	bestuur	van	onze	club.	Een	club,	die	vele	malen
kleiner	 was	 dan	 nu.	 Zowel	 in	 ledenaantal	 (en	 alleen	 nog	 mannen!),	 als	 in	 te	 beheren
voorzieningen.	Maar	ook	toen	al	heel	actief	zoals	met	grootse	evenementen	in	de	Kunstmin	en
Sociëteit	de	Reünie.	Er	was	altijd,	toen	ook	al,	iets	te	vieren!
We	 hebben	 nu	 bijna	 1.100	 leden!	 Competitie	 spelende	 leden,	 recreatieve	 sporters,	 oud-
voetballers,	 en	 anderen.	 En	 heel	 veel	 Olympianen	 er	 omheen	 zoals	 via	 beweegactiviteiten
zonder	 lidmaatschap	 (wandelen	 en	 jeu	 de	 boules),	 honderden	 vrijwilligers,	 supporters,
sponsoren.	En	samenwerkingsverbanden	zoals	met	de	BSO	Olympia	en	scholen.	Een	nieuwe
tijd	met	grote	uitdagingen	en	nieuwe	kansen.	Maar	nog	altijd	met	rood-zwart	hart	rond	voetbal
als	kernactiviteit.	

We	kunnen	er	heel	 trots	op	zijn	dat	er	weer	Olympianen	zijn	opgestaan	om	met	het	al	deels
vernieuwde	bestuur	de	verantwoordelijkheid	voor	en	leiding	van	onze	mooie	vereniging	op	zich
te	nemen.	In	de	Algemene	Ledenvergadering	(ALV)	van	vrijdagavond	8	december	a.s.	worden
zij	voorgedragen.	Hier	gaat	deze	nieuwsbrief	special	over.	
	

BERICHT	UIT	HET	BESTUUR:	VERDERE
VERNIEUWING	KRIJGT	VORM!

Na	de	laatste	ALV	van	juni	2023	hebben	we	vanuit	het	huidige	bestuur	middels	verschillende	
bijeenkomsten	en	gesprekken	gezocht	naar	opties	en	mogelijkheden	om	de	vacatures	binnen	
het	bestuur	ingevuld	te	krijgen.	Meerdere	leden	zijn	betrokken	bij	brainstormsessies	over	de	
opzet	en	invulling	van	de	posities.	Omdat	we	merken	dat	er	behoefte	aan	duidelijkheid	is	
rondom	deze	“formatiegesprekken”	delen	we	vooruitlopend	op	de	ALV	alvast	e.e.a.	met	jullie.		

Wij	zijn	verheugd	jullie	te	kunnen	melden	dat	we	meerdere	vacatures	kunnen	invullen	en	voor	
de	resterende	vacatures	met	diverse	kandidaten	in	gesprek	zijn.	De	volgende	leden	hebben	
zich	kandidaat	gesteld	voor	onderstaande	functies:	

Voorzitter:		Rutger	van	den	Bout	
Vice	Voorzitter:	Michel	Meijer	(al	bestuurslid	commercie)
2e	Penningmeester:	Tijn	Meister	(na	dit	seizoen	1e	penningmeester	als	opvolger	van	
Jaap	Visser)	
Bestuurslid	jeugd:	Marvin	Stein	(nu	al	ad-interim)	

Ook	over	de	2	resterende	vacatures	binnen	het	bestuur	kunnen	we	een	update	geven:

Secretaris	Gaby	Dols	heeft	laten	weten	dat	ze	bereid	is	nog	een	jaar	aan	haar	
zittingstermijn	vast	te	plakken	en	daarmee	ook	volgend	seizoen	nog	secretaris	van	onze	
club	te	blijven.	Hier	zijn	we	als	nieuwe	bestuursleden	enorm	blij	mee	omdat	we	hiermee	
een	nog	zachtere	overdracht	georganiseerd	hebben.	Dit	neemt	echter	niet	weg	dat	we	
de	komende	periode	een	2e	secretaris	aan	ons	bestuur	willen	toevoegen	die	na	volgend	
seizoen	de	rol	van	Gaby	Dols	over	gaat	nemen.	Heb	je	interesse	of	ben	je	nieuwsgierig	
naar	wat	deze	rol	inhoudt,	laat	het	ons	dan	vooral	weten!	
Bestuurslid	voetbalzaken	Over	de	invulling	van	de	rol	van	Fred	Reynaers	lopen	op	dit	
moment	gesprekken.	Het	is	nog	te	prematuur	hier	al	terugkoppeling	over	te	geven.	Wij	
verwachten	echter	tijdens	de	ALV	van	begin	december	ook	hier	duidelijkheid	over	te	
kunnen	geven.	

In	de	vernieuwde	opzet	maken	we	ook	ruimte	voor	andere	commissies	om	deel	te	nemen	in	
het	bestuur.	Zo	zal	Tom	Roeloffs	onderdeel	uit	gaan	maken	van	de	vrijwilligerscommissie	en	
deze	commissie	vertegenwoordigen	in	het	bestuur	als	bestuurslid	vrijwilligerszaken.	

De	komende	periode	zullen	de	nieuwe	bestuursleden	reeds	vooruitlopend	op	de	ALV	mee	
gaan	draaien	in	het	bestuur.	Ze	zullen	ook	met	diverse	commissies	kennismakingsgesprekken	
aangaan	om	zo	ook	de	commissies	mee	te	nemen	in	de	taak-	&	rolverdeling	binnen	het	nieuwe	
bestuur.		

Wij	hopen	jullie	allen	op	de	ALV	van	8	december	te	mogen	verwelkomen	en	kijken	er	naar	uit	
de	nieuwe	opzet	van	het	bestuur	met	jullie	te	delen.	Uiteraard	zullen	we	ook	hier	de	posities	en	
kandidaten	formeel	ter	stemming	brengen.	

Michel	Meijer,	namens	het	bestuur	van	GC&FC	Olympia

DE	KANDIDAAT	BESTUURSLEDEN
STELLEN	ZICH	VOOR:

Van	links	naar	rechts:	staand	Marvin	Stein,	Jaap	Visser,	Leander	Chatoui,	Michel	Meijer;	zittend
Gaby	Dols	en	Fred	Reynaers	(bestuursvergadering	augustus	2023)

ALV	VRIJDAG	8	DECEMBER	2023

De	artikelen	in	deze	nieuwsbrief	zijn	geschreven	door	(aspirant)	leden	van	het	bestuur.	Heb	jij
een	leuk	of	informatief	berichtje,	foto,	filmpje?	Mail	dan	naar:	redactie@gcfc-olympia.nl	(Wilma
Neefjes).

De	volgende	nieuwsbrief	verschijnt	rond	de	winterstop.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	redactie@gcfc-olympia.nl	toe

aan	uw	adresboek.
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